



興趣班報名表 INTEREST CLASS ENROLLMENT FORM

課程名稱 _____ 日期及時間 _____
Course Name: _____ Day & Time: _____

學生資料 Student Information

英文姓名: _____ 中文姓名: _____ 性別: _____
English name: _____ Chinese Name: _____ Sex: _____

出生日期: _____ 年齡: _____
Date of Birth: _____ Age: _____

家長資料 Parents Information

英文姓名: _____ 中文姓名: _____
English name: _____ Chinese Name: _____

關係: _____ 聯絡電話: _____
Relationship: _____ Telephone: _____

電郵地址: _____
Email Address: _____

地址: _____
Address: _____

課程條款 Course Conditions:

1. 本園根據兒童年齡編班。
Children will be grouped according to their ages.
2. 一經取錄，所繳費用於任何情況下恕不退還或轉讓。
There is NO refund or transfer for whatever reasons once enrolment is confirmed and fees are paid.
3. 凡教育局因颱風，暴雨或其他因由而宣佈小學停課，當天之所有興趣班將告取消，恕不設補堂或退費。
Classes will be cancelled once the Education Bureau makes announcement to close all primary schools due to adverse weather conditions or any other reasons. Classes cancelled due to these reasons will not be made up or refunded.
4. 如學生自行缺課，本園恕不補堂、退費或轉換課程。
No make up lessons, refund of fees or swap classes will be arranged for absences due to any reasons.
5. 本園保留更改或取消有關課程安排之最終決定權。
We reserve the final right of the arrangement to change or cancel classes.

本人已知悉並同意上述有關課程條款。

I have read and agreed the above course conditions.

家長 / 監護人簽署 _____
Signature of Parent / Guardian _____

申請日期 _____
Date of application _____